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To: @minvws.nl]
Cc: 1 @minvws.nl]
From: 5.1.2e = CAEN (ERED )

Sent: Wed 12/23/2020 3:03:14 PM

Subject: FW: kosten ramingen voor FIN inzake conservatie vergoeding vervangersdoor vaccinaties onder werktijd

Received: Wed 12/23/2020 3:03:14 PM

Raming meerkosten bij conservatieve vergoeding onder werktijd.docx

Per morgen en tot 11 januari ben ik vrij. Voor noodgevallen bereikbaar op mijn privé-nummer || ERE
IEE oor jou onderstaande mail ook ter info. Ik zie geen direct verzoek aan ons. Ik weet dat CZ zich gaat bezig houden met brief

naar ZN (zie mail Eien mijn reactie daarop).

Groeten,

0 LY

var: ERED IE HE (ERED) EEE irs.

Verzonden: woensdag 23 december 2020 15:55

3 (EE 4

@minvws.nl>;

@ minvws.nl>

Onderwerp: kosten ramingen voor FIN inzake conservatie vergoeding vervangers door vaccinaties onder werktijd

Hierbij in de bijlage de onderbouwing voor de mail aan Financién inzake de kosten die de afgesproken lijn (wees blij met de prik en

belast het zorgsysteem of je werk er niet mee) ons inziens met zich meebrengen.

Wij zijn van mening dat het grootste deel valt onder de algemene meerkosten en daarmee dus al generaal gedekt worden.

Er is een uitzondering: Er is nu geen meerkostenregeling voor de wijkverpleging. Dekking hiervoor zo onsinziens in deze redenatie

ook generaal moeten zijn, als niet hebben we de Hobbel in de zvw.

Kosten kort door de bocht:

BEY heeft uitgerekend volgens de reeds bekende formule wat de kosten zijn voor een specifieke regeling in de wijkverpleging;

2,4 min (op basis van ongeveer 80.000 wijkverpleegkundingen in de zvw).
De mogelijke extra kosten waaronder voor vervangend personeel binnen de andere sectoren valt binnen bestaande meerkosten

regelingen.

Verder hebben we uitgerekend (analoog aan de meerkosten die gemaakt zijn bij de wiz) wat het activeren van een

meerkostenregeling voor de wijkverpleging zou kosten (18 min ).

Belangrijk is dat wij het verzoek doen aan ZN om de regeling te maken (dit zou dan moeten gebeuren), ZN heeft voorkeur aan een

ex post regeling omdat ze dan cok daadwerkelijk bonnetjes kunnen narekenen en evenutele meerkosten met minderkosten

gesaldeerd kunnen worden. Ex ante lukt op deze termijn niet meer. ne EEik heb hier geen contact over gehad met ZN)

Grt


